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Schoolomgeving Kinrooi wordt veiliger (p. 3)Extra wildreflectoren op Weertersteenweg (p. 2)

Vraagtekens bij aanstellingsprocedure  
nieuwe directeur Marec
In oktober 2018 heeft Marec, de uitbater van de jachthavens en verblijf- 
parken De Spaenjerd en Heerenlaak, afscheid genomen van zijn directeur. 
Marec moest daarop op zoek naar een nieuwe directeur. Het is lang  
onduidelijk geweest hoe de procedure tot aanstelling van een nieuwe  
directeur is verlopen. Nu blijkt dat de voorgeschreven procedure helemaal 
niet is gevolgd. De N-VA stelt zich grote vragen bij deze gang van zaken. 

Welke procedure wordt voorgeschreven?
Marec is een samenwerkingsverband tussen de gemeenten 
Kinrooi en Maaseik. Voor een overheid geldt het beginsel 
van gelijke toegang tot het openbaar ambt. In de praktijk 
betekent dit dat wanneer een overheid een vacature uit-
schrijft, die vacature openbaar gemaakt moet worden zodat 
kandidaten zich kunnen melden. In de tweede stap krijgen de 
kandidaten een beoordelingsprogramma en worden de resul-
taten bekeken en vergeleken. Van daaruit kan de beslissing 
genomen worden om een bepaalde kandidaat aan te werven. 
De procedure zorgt voor een objectieve selectie en voorkomt 
schijn van willekeur. Marec moest zich bij de zoektocht naar 
een nieuwe kandidaat aan die procedure houden. Ook de 
statuten van Marec schrijven die manier van werken voor.

Voorgeschreven procedure niet gevolgd
In de verslagen van de raad van bestuur valt te lezen dat er is 
gekozen voor een ‘discrete zoektocht’ in plaats van de gang-
bare procedure. Die discrete zoektocht heeft bovendien nog 
iets ongewoon opgeleverd. De nieuwe directeur is namelijk 
aangesteld via een managementovereenkomst met de ven-
nootschap van de nieuwe directeur. Dat is niet alleen hoogst 
onwaarschijnlijk in een overheidscontext, maar vermoedelijk 
zelfs nog nooit voorgekomen bij een lokaal bestuur. De nieuwe 
overeenkomst heeft tot slot geleid tot een toename van de 
loonkosten bij Marec. 

N-VA kaartte probleem aan
Op de gemeenteraad van juli bond N-VA Kinrooi de kat de 
bel aan. Het antwoord van de burgemeester was allerminst 
overtuigend. Zo gaf hij aan dat de werkwijze gerechtvaardigd 
zou zijn door de hoogdringendheid en de tijdelijkheid ervan. 
‘Hoogdringendheid’ is een vreemd argument als je weet dat 
Marec en de gemeentebesturen van Kinrooi en Maaseik 
ruim een halfjaar getreuzeld hebben in dit dossier. Daarnaast 
vinden we het argument ‘tijdelijkheid’ niet passen bij een dure 
managementovereenkomst van maar liefst drie jaar. 

Noodzaak N-VA-voorstel nogmaals aangetoond
In het voorjaar deed N-VA Kinrooi nog het voorstel om de 
raad van bestuur van Marec te versterken met twee experts 
in plaats van politiek afgevaardigden. Marec zit namelijk door 
verschillende investeringen en de noodzaak om commerciëler 
te handelen in volle transitie. Daarbovenop tonen recente 
borgstellingen vanuit de gemeente aan dat Marec financieel 
steeds meer onder druk staat. Dat bewijst nogmaals de nood-
zaak aan expertise in de raad van bestuur. 

Geen persoonlijke aanval
Tot slot willen we wel heel duidelijk stellen dat de houding 
van N-VA Kinrooi in dit dossier allerminst een aanval of 
verwijt is naar de nieuwe directeur als persoon. We willen de 
manier van handelen van het gemeentebestuur aan de kaak 
stellen. 
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Extra wildreflectoren op Weertersteenweg
Op de Weertersteenweg werden de afgelopen jaren heel wat dieren aangereden. Niet alleen veroorzaken  
de voorvallen veel dierenleed, ook raken voertuigen beschadigd. Daarnaast mogen de eventuele  
psychologische gevolgen voor automobilisten en passagiers zeker niet onderschat worden. De N-VA  
vroeg samen met de Wildbeheereenheid Molenbeersel om extra wildreflectoren te plaatsen om de  
veiligheid voor mens én dier te verhogen. In juli werden de reflectoren geplaatst. 

Steeds meer ongevallen met overstekende dieren
Op de Weertersteenweg tussen Molenbeersel en Kinrooi werden de  
afgelopen jaren heel wat overstekende dieren aangereden. Vooral  
tussen de natuurreservaten De Zig en De Goort nam het probleem  
toe. Behalve het dierenleed, veroorzaken ongelukken met aangereden 
wilde dieren vaak grote schade aan voertuigen met soms zware financiële 
gevolgen. Ook de psychologische impact op bestuurders en eventuele 
passagiers mag niet onderschat worden. Een van de oorzaken zou de 
stijging van de everzwijn- en reewildpopulatie zijn.

N-VA-voorstel uitgevoerd
Gemeenteraadslid Gunther Bongers diende in samenspraak met 
Wildbeheereenheid Molenbeersel in april een aanvraag in bij het 
Agentschap Wegen en Verkeer voor het plaatsen van bijkomende wildreflectoren.  
De aanvraag werd in mei goedgekeurd en in juli werden de wildreflectoren aan beide kanten van de  
Weertersteenweg geplaatst. 

Hoe werken wildreflectoren? 
De reflectoren zijn prisma’s, gemonteerd op paaltjes. Als koplampen in de prisma’s schijnen,  
reflecteren ze het licht in de berm, de velden en de bossen. Dat weerspiegelde licht ontmoedigt  
dieren om de weg over te steken. 

Gunther Bongers
Gemeenteraadslid

Steun onze afdeling en 
word lid via N-VA Kinrooi 
Wilt u ook deel uitmaken van de grote N-VA-familie? Word lid via de 
lokale afdeling. 

Contacteer ons via kinrooi@n-va.be of spreek onze bestuursleden 
aan. Hoofdleden betalen 12,50 euro per jaar, bijleden 2,50 euro. 
Bent u jonger dan 30 jaar? Dan betaalt u 5 euro. 

Het juiste bedrag stort u op rekeningnummer BE98 1430 8347 7493.
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Heraanleg schoolomgeving Kinrooi   

Plannen bijgestuurd na opmerkingen  
van buurtbewoners en N-VA Kinrooi
In juni vond er een nieuwe infosessie over de heraanleg van de schoolomgeving in Kinrooi plaats. 
De oorspronkelijke plannen zijn na opmerkingen van de N-VA en de buurtbewoners bijgestuurd.  
Zo wordt er onder andere een fietsstraat aangelegd, die de verkeersveiligheid van de schoolgaande 
kinderen verhoogt. De buurtbewoners deden op de infoavond ook nog enkele goede suggesties 
voor het kruispunt van de Kloosterstraat en de Neeroetersesteenweg. 

Goed begin, maar … 
De N-VA is blij dat het gemeentebestuur de opmerkingen ter harte heeft genomen. We blijven ook de uitvoering  
ervan op de voet volgen. De schoolomgevingen in Kinrooi en Molenbeersel worden de komende jaren onder handen 
genomen. Een goed begin, maar er is meer werk aan de winkel. N-VA-Kinrooi pleit voor een doorlichting van de 
schoolomgevingen in Kessenich, Geistingen en Ophoven. Daarnaast willen we onze aandacht blijven vestigen op  
de dorpskernen.

Uw mening is cruciaal
Uw mening is daarin cruciaal. U komt dagdagelijks in contact met allerlei 
verkeerssituaties zoals bijvoorbeeld de nieuwe route van Kessenich naar de basis-
school in Geistingen. U bent dé ervaringsdeskundige. Heeft u een idee, opmerking, 
goede suggestie … om de verkeerssituatie te verbeteren? Neem zeker contact met 
ons op (contactgegevens onderaan). Wij kaarten uw input aan op de gemeente-
raad. Daarnaast moedigen we het gebruik van ‘Route2school’ aan. Meer informatie 
vindt u op www.route2school.be.

Goed voorstel? Laat het ons weten!
• Via e-mail: namjoo.schefer@n-va.be of niels.vaneygen@n-va.be 
•  Via de Facebookpagina N-VA Kinrooi of via de website www.n-va.be/kinrooi
• Via onze bestuursleden

Vlaai zorgt voor hiliariteit op gemeenteraad
Op de gemeenteraad van juli hield fractievoorzitter Niels Van Eygen een 
ludieke actie. Hij had twee vlaaien bij. “Ik zou graag van de gelegenheid 
gebruik maken om de burgemeester te feliciteren met zijn zetel in het 
Vlaams Parlement”, vertelde hij, waarop hij de eerste vlaai overhandigde. 
“De tweede vlaai is voor diegene die u als burgemeester zal vervangen”, 
sprak Niels Van Eygen burgemeester Brouns aan. “U heeft namelijk in de 
aanloop naar de gemeenteraadsverkiezingen van vorig jaar in de stemtest 
van VTM Nieuws en HLN gezegd dat de combinatie van beide functies  
niet mogelijk is.” Uiteindelijk werden beide vlaaien over de grenzen van 
meerderheid en oppositie heen veroberd op de opening van de zomerbar  
aan het bastion in Kessenich. 

Niels Van Eygen Fractievoorzitter
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Rarara, wie is bevoegd?

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

... een zorgkundige 
    die eten maakt

... een verpleegster
    die bloeddruk meet

De zieke in het ziekenhuis is een 
federale bevoegdheid, thuiszorg 
is Vlaams. Een thuishulp die eten 
maakt, is dus een Vlaamse 
bevoegdheid. Maar meet een 
thuisverpleegster uw bloeddruk 
of legt ze een verband, dan is 
het toch federaal.

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

Een potvis ...

... in de zee

... op het strand

De potvis die zwemt in de zee 
is een federale potvis. Leg hem 
op het strand en hij wordt 
Vlaams. Zo ook de kip: op de 
boerderij is ze Vlaams. Maar 
leg diezelfde kip op uw bord en 
ze wordt federaal.

Een woordje uitleg. Lorem 
ipsum dolor sit amet, consecte-
tuer adipiscing elit, sed diam 
nonummy nibh euismod 
tincidunt ut laoreet dolore 
magna aliquam erat volutpat. 
Ut wisi enim ad minim veniam, 
quis nostrud exerci tation 
ullamcorper 

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

Maximumsnelheid ...

Bart De Wever, voorzitter N-VA

... op de weg

... op de snelweg

Vlaams
Federaal

... bij werken
    op de snelweg

120

50

120

De maximumsnelheid is een 
Vlaamse bevoegdheid. Behalve 
op de autosnelweg, daar is ze 
federaal. Tenzij er wegenwerken 
zijn op die autosnelweg, dan is 
de maximumsnelheid weer 
Vlaams. Neemt u de bus naar 
het station, dan rijdt u Vlaams. 
Neemt u vervolgens de trein, 
dan reist u federaal.

Absurd is het enige juiste woord voor de manier waarop de bevoegdheden in dit land zijn 
verdeeld. Vlaanderen verdient beter. Daarom kiest de N-VA voor confederalisme. Dan 
is Vlaanderen bevoegd voor álles: de zieke, de potvis, de kip en de maximumsnelheid. 
Samenwerken met Wallonië: ja, maar alleen waar dat een meerwaarde voor Vlaanderen 
betekent. Alleen zo kunnen we blijven vooruitgaan.

U wordt thuis geholpen door...


